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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOB VACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

A leading contracting company in KSA is seeking to recruit the following

Senior Back End Developer (.NET )

Qualifications: 

Bachelor's degree in Computer Science, Engineering or related field 

Preferred Experience: 

6-8 years of professional website (.NET and C#) experience

Job-Specific Skills: 

    -  Extensive experience agile methodologies (TFS, JIRA, Github), relevant software such as ASP.NET core, MS SQL Server, C# and experience in react is an asset 
    -  Proven experience with application architecture 
    -  Proven knowledge of design patterns, distributed systems, and integration testing 
    -  Excellent project management, problem solving and high-level verbal and written communication skills 
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If you are interested Please send your cv to

Eng@targetjo.com

-----------------------------------------------------------------------------------

ملاحظة هامة - جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردن

ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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